
Protokół nr 2 / 2019
z posiedzenia Rady Dzielnicy Żerniki

w dniu 09.07.2019 r. pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy Kajetana Gorniga

Posiedzenie odbyło w siedzibie Rady Dzielnicy Żerniki. W posiedzeniu brało udział 10. 
członków Rady Dzielnicy wg listy obecności (załącznik nr 1).
Nieobecni: M. Bucher, J. Hauschild, M. Hauschild, P. Kończarek, A. Smołka

Przebieg obrad protokołowała: M. Toll.
Porządek obrad:

1. Powitanie, przedstawienie porządku obrad i przyjęcie przez Członków Rady Dzielnicy.
2. Sprawozdanie za ostatni okres.
3. Sprawy bieżące.
4. Wolne wnioski.
5. Propozycje działania powołanych zespołów.

Ad 1. Zebranie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig. 
Przygotowany przez Przewodniczącego Rady porządek posiedzenia, w głosowaniu jawnym 
został jednogłośnie przyjęty 10 głosami „za”.

Ad 2. Przedstawione zostały informacje dotyczące pism wychodzących oraz przychodzących:
1) do Rady Dzielnicy wpłynęła odpowiedź na złożone pismo do Biura Prezydenta Miasta 

dotyczące ochrony prawnej dwóch dębów przy ul. Legnickiej;
2) wysłane zostało pismo do Nadleśnictwa Brynek w sprawie udostępnienia protokołu 

z posiedzenia komisji w celu zapoznania się z nim. Członkowie Rady Dzielnicy wykazują 
chęć uczestniczyć w pracach nad planem na lata 2022-2031 w części obejmującej 
Oddziały 773 i 776 zlokalizowane na terenie Dzielnicy Żerniki w Gliwicach;

3) wysłano pismo do MZUK w sprawie budżetu obywatelskiego na rok 2019 dotyczące 
rezygnacji z budowy górki saneczkowej z powodu wysokich kosztów realizacji tego 
zadania. Propozycja powstania górki saneczkowej zostanie zgłoszona do przyszłorocznego
Budżetu Obywatelskiego;

4) wysłano pismo  do MZUK z prośba o instalację kurtyn wodnych w okolicy placów zabaw 
i siłowni plenerowych;

5) wysłane zostało pismo do Właścicieli restauracji  Modrzewiowy Dwór z prośbą o podjęcie 
działań mających na celu zmniejszenie hałasu, zakłócania ciszy nocnej, odgłosów zabaw 
i dyskotek w w/w restauracji;

6) wysłano pismo do ZDM w sprawie przestawionego znaku drogowego oraz lustra 
mającego na celu ułatwienie kierowcom wyjazdu z ul. Szymanowskiego na ul. Elsnera. 
Sprawa została załatwiona pozytywnie;



7) skierowano pismo do ZDM prośbą o zaproponowanie skutecznego rozwiązania problemu 
nadmiernej prędkości pojazdów na ulicach naszej Dzielnicy;

8) wysłano pismo do I Zastępcy Prezydenta Miasta Gliwice z prośbą o dostosowania siedziby
Rady Dzielnicy Żerniki dla potrzeb osób niepełnosprawnych poruszających się na wózkach
inwalidzkich;

9) wysłano pismo do Biura Rady Miasta Gliwice z prośbą o zmianę statusu ul. Sołtysa z drogi 
publicznej na drogę spacerową.

Ad 3. Radni zgłosili następujące wnioski:
1) Ponowienie tematu dotyczącego zalegania śmieci przy ul. Omańkowskiej. 

Pismo w tej sprawie przygotuje Grzegorz Jasik;
2) Powrót tematu dotyczącego braku oświetlenia przy ul. Omańkowskiej.

Ad 4.  Jako wolne wnioski zgłoszono:
1) Potrzebę załatwienia namiotów na dożynki zgłosiła Pani Florentyna Sokołowska;
2) Zgłoszona została prośba zmiany trasy korowodu dożynkowego;
3) Zgłoszono prośbę o znalezienie sponsorów na uroczystości dożynkowe.

Ad 5.  Zespoły zaproponowały następujące działania:
1) zespół zajmujący się sportem zaproponował zorganizowanie konkursów 

sportowych przy uroczystościach otwarcia trasy rolkowej;
2) zespół zajmujący się bezpieczeństwem zaproponował zorganizowanie szkolenia 

z pierwszej pomocy dla mieszkańców dzielnicy, oraz próbę rozszerzenia 
działalności OSP Szałsza należącej do gminy Zbrosławice o dodatkowy teren 
dzielnicy Żerniki w ramach zabezpieczenia przeciwpożarowego, zabezpieczenia 
przed miejscowymi zagrożeniami oraz klęskami żywiołowymi.

Na tym zakończono Posiedzenie.
Przewodniczący zamknął II posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki. 

    Przewodniczący 
Rady Dzielnicy Żerniki 

......................................... 
Kajetan Gornig

Protokolant

......................................... 
          Małgorzata Toll

Załączniki: 



1. Lista obecności na 2 posiedzeniu


